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Mika Kasonen, Maarit Raja-Aho och Eve Rämö samt 31 andra ledamöter lämnade in följande motion i 
enlighet med fullmäktiges arbetsordning: 

”Vi undertecknade ledamöter ber om en utredning om hur Vanda stad har beaktat skyldigheten att 
bygga skyddsrum i fråga om tidigare uppförda byggnader. Det har tydligen inte byggts skyddsrum i 
daghem, skolor och motsvarande byggnader som uppförts under tidigare år, även om 
räddningsväsendet officiellt har uttalat sig om att man inte förordar sådana byggnadsprojekt som saknar 
skyddsrum som förutsätts i lag. Dessa utlåtanden från räddningsväsendet har inte förts till 
beslutsfattandet.

Inom byggnadstillsynen har man använt en övergångsperiod på 10 år i fråga om byggnadsplikten. Nu 
håller övergångsperioden på att ta slut och enligt vår uppfattning bör skyddsrummen byggas. Lagen om 
skyldigheten att bygga skyddsrum har inte ändrats.

Det är krig i Europa och skyddsrum som förpliktas enligt lag är nu om någonsin viktiga att bygga. Många 
kommuninvånare är oroliga över var de kan hitta sitt eget eventuella skyddsrum i en krissituation.

Vi ber också om en utredning om hur många objekt som har lämnats utanför den skyldighet som 
förutsätts enligt lag, både när det gäller staden och privata företag. Samt en redogörelse för hur dessa 
skyldigheter ska fullgöras och enligt vilken tidtabell? ” 

Stadsfullmäktige 19.6.2023§ 27

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 
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